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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice: 04.08.2023  

Číslo: 02652/2023/ORRUPZP 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

e-mail: 

barbora.kovacova@vucke.sk  

Telefón: 055/6196 656 

 Mobil: 0948 640 017   

 

ZÁPISNICA 
 

z 6. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 03.10.2023 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK v súvislosti s 

výzvou Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR na 

predkladanie žiadostí poskytnutie nenávratného finančného príspevku na podporu 

komplexného rozvoja stredného odborného vzdelávania, kód výzvy: PSK-MIRRI-

001-2023-DV-FST 

4. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2021 

5. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2022 

6. Zmena Štatútu v neziskovej organizácii Dopravná infraštruktúra Košického kraja, n. o. 

7. Koncepcia Cyklodestinácie Gemer 

8. Spolufinancovanie projektov z Programu Slovensko 2021– 2027, špecifický cieľ RSO 

3.2. 

9. Informatívne správy 

a) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GeoSurvey, s. r. o.  

10. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja 

na roky 2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030) 

11. Návrhy, podnety a požiadavky 

12. Rôzne 

13. Záver 
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K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie: 

Predsedníčka komisie privítala členov komisie a  všetkých prítomných, predstavila hlavného 

kontrolóra KSK Ing. Jozefa Hudáka. Predsedníčka komisie upozornila prítomných 

o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu výlučne pre potreby zhotovenia 

zápisnice. Predsedníčka uviedla, že návrh programu rokovania komisie a materiál na 

rokovanie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom. 

 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo prítomných 13 členov komisie, čo  je 

nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

 

Z dôvodu ďalších pracovných povinností prezentujúcich materiálov, požiadala tajomníčka 

komisie o úpravu programu rokovania, nasledovne: bod č. 8 a 9. sa presunú pod bod. č. 3, 

zvyšné body rokovania sa prirodzene posunú.  

 

Diskusia: K predmetnému bodu diskusia neprebehla.  

 

Záver: 

Predsedníčka komisie požiadal prítomných o hlasovanie o upravenom programe rokovania 

komisie.  

 

Uznesenie č. 26/2023 

Komisia regionálneho rozvoja schvaľuje program rokovania komisie na základe predloženého 

pozmeňujúceho návrhu.  

 

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 13 

Za: 13      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení 
Vyjadrenie: Predsedníčka komisie informovala, že z posledného rokovania neboli prijaté 

žiadne požiadavky na tajomníčku komisie.  

 

V rámci predmetného bodu vystúpil aj zamestnanec IKT, Oliver Hajdu, ktorý informoval 

o bezpečnostných opatreniach a procesoch na Úrade Košického samosprávneho kraja 

 

Uznesenie č. 27/2023 

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek z 

komisie.  

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 13 

Za: 13      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 3 

Spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK v súvislosti s 

výzvou Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR na 

predkladanie žiadostí poskytnutie nenávratného finančného príspevku na podporu 

komplexného rozvoja stredného odborného vzdelávania, kód výzvy: PSK-MIRRI-001-

2023-DV-FST 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila vedúca odboru školstva Mgr. Andrea Gajdošová.  

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojil Michal Domik a doc. MVDr. Ladislav Molnár, PhD., ktorým vedúca 

odpovedala na otázky ohľadom oprávnenosti územia, ukončenia projektu.  

 

Záver: Predsedníčka komisie požiadala o hlasovanie.  

 

Uznesenie č. 28/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického kraja materiál prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

                (Prišli 2 členovia komisie – prítomných 15) 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 15 

Za: 15      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4  

Spolufinancovanie projektov z Programu Slovensko 2021– 2027, špecifický cieľ RSO 

3.2. 

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Vladimír Hlivák vedúci odboru projektov a investícií 

z  Úradu Košického samosprávneho kraja.  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili PaedDr. Jana Kallová, Ing. Igor Petrik, JUDr. Ing. Slavomír 

Borovský. Na ich otázky ohľadom oprávnených aktivít, typu rekonštrukčných prác, pre 

zistenia možností sond, oprávnených možností financovania a typu platby, im vedúci 

odpovedal.  

                (Prišli 2 členovia komisie – prítomných 17) 

 

PaedDr. Jana Kallová požiadala o bližšie informácie v súvislosti s rekonštrukciou mosta 

v Malej Ide.  Ing. Vladimír Hlivák prisľúbil zaslanie odpovede mailom.  

 

Záver: Predsedníčka komisie ukončila diskusia požiadala o hlasovanie.  

 



4 

 

Uznesenie č. 29/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického kraja materiál prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 17 

Za: 17      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5  

Informatívna správa o činnosti spoločnosti GeoSurvey, s. r. o.  

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Vladimír Hlivák vedúci odboru projektov a investícií 

z  Úradu Košického samosprávneho kraja.   

 

Diskusia:  Do diskusie sa zapojili doc. RNDr. Peter Solár, PhD., RNDr. Martin Smrčo, Ing. 

Igor Petrik, ktorí požiadali najmä o urýchlenie procesov, keďže procesy im prídu zdĺhavé. 

Zároveň boli zodpovedané otázky ohľadom priorít, cien zrealizovaných štúdií, reinjektážneho 

vrtu, povolení a podmienok prieskumného územia a ďalšieho postupu.  
  (odišiel 1 členovia komisie – prítomných 16) 

 

Záver: Predsedníčka komisie ukončila diskusia požiadala o hlasovanie. 

 

Uznesenie č. 30/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického kraja materiál prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 16 

Za: 16      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený. 
 

K bodu č. 6  

Koncepcia cyklodestinácie Gemer 

Vyjadrenie: materiál predstavila Mgr. Viera Štupáková, cyklokoordinátorka Košického kraja.  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili doc. MVDr. Ladislav Molnár, PhD., Beáta Béke, Ing. Igor 

Petrik, Mgr. Ing. Miloš Ihnát. Mgr. Viera Štupáková, im odpovedala na otázky ohľadom 

zahrnutie zonácie národných parkov, možností financovania, procesu získania stavebného 

povolenia na úseku Družstevná pri Hornáde a zapojenia aktérov z územia do prípravy 

koncepcie.  
 

Záver: Predsedníčka komisie ukončila diskusia požiadala o hlasovanie 
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Uznesenie č. 31/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického kraja materiál prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 16 

Za: 16      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7  

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2021 

Vyjadrenie: materiál predstavila Mgr. Katarína Rosičová, analytička odboru regionálneho 

rozvoja.   

Diskusia: V tomto bode diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie ukončila diskusia požiadala o hlasovanie 

 

Uznesenie č. 32/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického kraja materiál prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 16 

Za: 16      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2022 

Vyjadrenie: materiál predstavila Mgr. Katarína Rosičová, analytička odboru regionálneho 

rozvoja.   

Diskusia: V tomto bode diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie ukončila diskusia požiadala o hlasovanie 

 

Uznesenie č. 33/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického kraja materiál prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní: 16 

Za: 16      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 9 

Zmena Štatútu v neziskovej organizácii Dopravná infraštruktúra Košického kraja, n. o. 

Vyjadrenie: materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová poverená vedúca odboru 

regionálneho rozvoja.   

 

Diskusia: Ing. Barbora Kováčová odpovedala na otázky ohľadom členstva v správnej 

a dozornej rade. 

 

Záver: Predsedníčka komisie ukončila diskusia požiadala o hlasovanie 

 

Uznesenie č. 34/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického kraja materiál prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č. 9: 

Prítomní: 16 

Za: 16      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený. 

 

K bodu č.10 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja 

na roky 2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030) 

Vyjadrenie: materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová poverená vedúca odboru 

regionálneho rozvoja.   

Diskusia: Ing. Barbora Kováčová odpovedala na otázky týkajúce sa zaradenia vodovodov 

a kanalizácií do Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja. Do diskusie sa zapojili RNDr. 

Martin Smrčo, Ing. Igor Petrik. Zároveň odpovedala na otázky týkajúce sa zaradenia 

poľnohospodárstva pod životné prostredie.  

 

Záver: Predsedníčka komisie ukončila diskusia požiadala o hlasovanie 

 

Uznesenie č. 35/2023 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického kraja materiál prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č. 10: 

Prítomní: 16 

Za: 16      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 11 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov 

v tomto bode. 

 

Diskusia: Diskusia neprebehla. 
 

Záver: Predsedníčka komisie skonštatovala, že rokovanie komisie je tak na konci. 
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K bodu č.12 

Rôzne 
Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov 

v tomto bode. 

 

Diskusia: Diskusia neprebehla. 
 

Záver: Predsedníčka komisie skonštatovala, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

K bodu č. 13  

Záver 
Vyjadrenie: Predsedníčka komisie sa poďakovala všetkým prítomným a uviedla, že ďalšie 

rokovanie komisie Regionálneho rozvoja bude 21. November 2023 o 13:30 v zasadačke č. 

242. 

 
 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Barbora Kováčová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Mgr. Adrianna Gergely Papp 

predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 


